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Geachte raadsleden, 
 
INLEIDING 
Bezorgde bewoners en de VVE van de Emmastaete hebben bij de fractie van Stem-Lokaal 
aangeklopt met vragen over de verkeerssituatie in de Emmastraat waar de situatie na de nieuwbouw 
enorm is veranderd en er op de route richting de Aldi (welke door schoolgaande kinderen wordt 
gebruikt) met grote regelmaat te hard wordt gereden. De fractie Stem Lokaal heeft hierover de 
volgende vragen aan de wethouder. 
 
Raadsvragen 
 
Vraag 1. Is het college op de hoogte van de vragen en zorgen van de bewoners en VVE van de 
Emmastaete? 
 
Antwoord:  
Bij ons zijn deze vragen en zorgen over te hard rijden in de Emmastraat niet bekend. Er zijn hierover 
geen meldingen binnen gekomen. Dit ondanks regelmatig contact met de VVE van de Emmastaete. 
De enige melding die bekend is heeft betrekking op het laden en lossen bij de Plus. De situatie 
hiervoor is ondertussen aangepast. 
 
 
Vraag 2. Zo ja, op welke manier is hier door het college op gereageerd? 
 
Antwoord:  
Zie antwoord vraag 1, de zorgen en vragen zijn niet bekend en derhalve is er ook niet op gereageerd. 
 
 
Vraag 3. Is het verkeersplan ter plaatse van de Emmastaete al volledig afgerond? 
 
Antwoord: 
De werkzaamheden ter plaatse van de Emmastaete zijn afgerond, op het aanplanten van het groen 
na. Deze aanplant zal in november plaats vinden.  
 
 



  
  

 
 
 
  
  

 
 
Vraag 4. Zo ja, waarom zijn er geen of extra 30km borden geplaatst? 
 
Antwoord:  
Bezoekers/bewoners rijden van vanaf de Waalstraat een 30km zone in. Dit houdt in dat voor het 
volledig achterliggende gebied 30 km de norm is totdat de bebording anders aangeeft. Herhaling 
hiervan is dan niet noodzakelijk en zou ook resulteren in het plaatsen van onnodige extra borden.    
 
 
Vraag 5. Is het mogelijk een verkeersdrempel aan te leggen in dit gebied? 
 
Antwoord: Dergelijke verkeerskundige maatregelen worden pas genomen als aan een aantal criteria 
wordt voldaan. De belangrijkste is o.a. dat uit een snelheidsmeting blijkt dat er inderdaad structureel te 
hard wordt gereden. Deze wijze van handelen moet ervoor zorgen dat we op basis van feitelijkheden 
aanpassingen doen. Omdat er bij ons geen meldingen bekend zijn over te hard rijden in de 
Emmastraat zijn er geen metingen gedaan. We adviseren bewoners daarom altijd om van dergelijke 
situaties een melding te maken via www.albrandswaard.nl/verkeersonveilige-situatie-melden zodat we 
na kunnen gaan of aanpassingen nodig zijn.  
 
Met vriendelijke groet, 
het college van de gemeente Albrandswaard, 
 
de locosecretaris, de burgemeester, 

    
Marcel Schoonen  drs. Jolanda de Witte 
 
 


